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Arupärimine 

Tartu linna talvine tänavahooldus ja puuetega inimeste liikumisvõimaluste tagamine 

 

Meile kõigile on teada, et Tartu linnas on talvel libedate tänavate tõttu liikumine raskendatud, sest 

kõnniteede lume ja libeduse tõrje ei ole piisav. 

Viimases sotsiaalkomisjonis tõusetus taas teema, et lisaks tervetele inimestele on meil ka 

liikumispuude tõttu erivajadusega inimesed, kellest paljud kasutavad ratastooli ning kelle jaoks 

tekkinud olukord piirab talvel väljas liikumise sootuks. Inimesed on oma kodudesse aheldatud, 

kuid ka neil on vaja käia arsti juures või kasutada teisi elutähtsaid teenuseid. 

Sotsiaalkomisjon nõustus, et Tartu linna tänavate kõnniteede lume- ja libedustõrje ei ole piisav ja 

vajab toimivamaid lahendusi, seda nii kasutatavate meetodite kui tööde teostaja üle tehtava 

järelevalve osas. Komisjon otsustas edastada info teadmiseks ja tegelemiseks valdkonna eest 

vastutavale abilinnapeale. 

 

Eeltoodust tulenevalt soovin teada: 

1. Kas Tartu linn on teinud kõik endast oleneva ja kinnitab, et Tartu linna talvine tänavahooldus on 

linna soovitud tasemel? 

2. Kuidas on linn aidanud tagada talvel ratastooli kasutavate inimeste liikumisvõimalused? 

3. Kas linn planeerib tulevikus kõikide tänavate lahtilükkamist ühtse standardi alusel sellise 

laiusega, et linlastele oleks tagatud ratastooliga liikumise võimalus? 

 

Vastust soovin suuliselt ja kirjalikult. 
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